

香港佛教聯合會主辦佛教葉紀南紀念中學 BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail:info@byknmc.edu.hk WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

惡劣天氣安排

1. 停課情況

學生在以下情況下毋須回校上課:

- 天文台懸掛八號或以上熱帶氣旋警告信號;
- 天文台發出紅色或黑色暴雨警告信號;
- 教育局因天氣或其他原因宣佈停課。

2. 上課期間發出警告

如上述警告或停課通知於上課期間發出,學校將繼續上課至正常放學時間,並安排學生在安全情況下回家或留校。家長無需急於接回子女。

3. 持續大雨或雷暴

如教育局未宣佈停課,學生應照常上課。惟家長可因應居住地區的天氣、道路或交通情況 決定讓子女留家,並致電學校請假,復課時補交請假信。對於受惡劣天氣影響而遲到或由 家長決定於當日缺課的學生,學校會酌情處理此等情況, 貴子女不會因遲到或缺席而受 到處分。

4. 上午六時後發出警告

如警告或停課通知於上午六時後發出,學校將照常開放,並安排教師照顧已回校的學生,待安全情況下讓學生回家。

5. 評估及考試

如因停課影響校內評估或考試,學校將另行安排,詳情將於 Grwth 手機程式公布。

6. 公開考試

公開考試安排將以香港考試及評核局(HKEAA)之公布為準。

7. 聯課活動及補課

所有聯課活動及補課將於停課當天取消。由其他團體承辦之活動,詳情將由學校或負責教師於 Grwth 手機程式公布。



香港佛教聯合會主辦佛教葉紀南紀念中學 BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

L: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail:info@byknmc.edu.hk WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

Adverse Weather Arrangements

1. Conditions for Class Suspension

Students are not required to attend school under the following conditions:

- Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is issued by the Hong Kong Observatory;
- Red or Black Rainstorm Warning Signal is issued;
- The Education Bureau (EDB) announces class suspension due to adverse weather or other reasons.

2. Signals Issued During School Hours

If any of the above signals or announcements are made during school hours, classes will continue until regular dismissal time. The school will ensure students return home safely or remain on campus. Parents do not need to rush to pick up their children.

3. Persistent Rain or Thunderstorms

If the EDB has not announced class suspension, students are expected to attend school as usual. However, parents may decide to keep their child at home due to adverse weather, road, or traffic conditions in their residential area. In such cases, parents should call the school to report the absence, and submit a written leave note when the student returns.

For students who are late or absent due to adverse weather, or whose parents decide not to send them to school on that day, the school will handle the situation with discretion. No disciplinary action will be taken against the student for lateness or absence under these exceptional circumstances.

4. Signals Issued After 6:00 a.m.

If signals or suspension announcements are issued after 6:00 a.m., the school will remain open to accommodate students who have already left home. Teachers will supervise them and arrange safe dismissal.

5. Examinations and Assessments

If internal assessments or exams are affected, the school will reschedule them. Details will be announced via the Grwth app.

6. Public Examinations

Public examination arrangements will follow announcements from the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA).

7. Co-curricular Activities(CCA) and Tutorials

All CCA and tutorials will be cancelled on the day of class suspension. For activities organized by other parties, updates will be posted on the Grwth app by the school or the responsible teacher.